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ZÁPIS ZE 100. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ 

UNIVERZITY PARDUBICE, KONANÉHO DNE 23. KVĚTNA 2022 

 

Přítomni: doc. Černá, doc. Grygar, dr. Hanulík, dr. Horálek, dr. Jaklová, Mgr. Keplová, dr. Pató, 

dr. Prchal, dr. Stoklasová, Mgr. Viková, D. Havlíček, Bc. Lavrenčíková 

Omluven: P. Bartošová, E. Greplová, K. Barták 

Hosté: prof. Yulia Kazhan, vedoucí katedry německé a francouzské filologie na univerzitě 

v Mariupolu, děkan naší fakulty doc. Kubeš, proděkan dr. Říha, dr. Čapek 

Na začátku zasedání bylo přítomno 12 zvolených senátorů. 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba předsednictva senátu 
4. Různé 

 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Předsedkyně AS FF Mgr. Kateřina Keplová zahájila zasedání senátu, přivítala nově zvolené 

senátorky, senátory a přítomné hosty. 

Požádala, zda by mohl být někdo ze senátorů skrutátorem.  

Skrutátorem byl navržen dr. Hanulík.  

Hlasování: 11 PRO  0 PROTI  1 ZDRŽEL SE 

 

2. Schválení programu jednání 

Předsedkyně senátu požádala přítomné senátory o případné připomínky k programu. Žádné 

připomínky nebyly. 

Hlasování: 12 PRO  0 PROTI  0 ZDRŽEL SE 

Program jednání byl schválen. 

 

3. Volba tříčlenné volební komise pro volbu předsednictva AS FF UPCE 

Do volební komise se přihlásili doc. Černá, doc. Grygar a dr. Hanulík.  

Usnesení: 

AS FF schvaluje volební komisi v navrženém složení. 

Hlasování: 12 PRO  0 PROTI  0 ZDRŽEL SE 

 

4. Volba předsednictva senátu FF UPCE 



 

2 
 

Předsedkyně senátu informovala senátory, že volba předsednictva probíhá dle jednacího řádu 

AS FF UPCE. Předsednictvo se volí na jeden rok a je tříčlenné. Volba je přímá a tajná (čl. 2, 

bod 5). Senátor má možnost vzdát se kandidatury na členství v předsednictvu (čl. 2, bod 6). 

Člen volební komise nemůže být zvolen do předsednictva (čl. 2, bod 4). Dr. Horálek, který se 

zasedání účastní on-line, bude v tajném hlasování hlasovat v zastoupení, na základě plné 

moci.  

Následně byli senátoři požádáni, aby se představili a zároveň sdělili, zda budou nebo nebudou 

kandidovat do předsednictva. 

Nekandidovat se rozhodli: doc. Černá, doc. Grygar, dr. Hanulík, dr. Horálek, dr. Prchal a Mgr. 

Viková 

Kandidovat nemohou členové volební komise: doc. Černá, doc. Grygar a dr. Hanulík 

Do předsednictva AS FF kandidují: dr. Jaklová, Mgr. Keplová, dr. Pató, dr. Stoklasová, K. 

Barták, P. Bartošová, E. Greplová, D. Havlíček, Bc. Lavrenčíková 

Podle Jednacího řádu AS FF UPCE přistoupil senát k volbě předsednictva a předsedy AS FF 

pro následující roční funkční období. 

V 1. kole voleb předsednictva AS FF bylo tajným hlasováním zvoleno 6 kandidátů pro 

postup do 2. kola. 

Komora AP: 

1. dr. Jaklová   9 hlasů 

2. Mgr. Keplová  6 hlasů 

3. dr. Pató   6 hlasů 

4. dr. Stoklasová         3 hlasy 

 

Komora studentů: 

1. bc. Lavrenčíková    5 hlasů 

2. D. Havlíček     4 hlasy 

 

Ve 2. kole voleb nebylo předsednictvo tajným hlasováním zvoleno. Muselo se přistoupit 

k dalšímu kolu hlasování. 

1. dr. Jaklová   10 hlasů 

2. Mgr. Keplová a dr. Pató shodně 6 hlasů  

3. bc. Lavrenčíková a D. Havlíček shodně 6 hlasů 

 

Ve 3. kole voleb předsednictva AS FF bylo tajným hlasováním zvoleno tříčlenné 

předsednictvo: 

1. dr. Jaklová   10 hlasů 

2. dr. Pató                    7 hlasů 
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3. bc. Lavrenčíková     7 hlasů 

 

 

Před hlasováním 4. kola se vyjádřila dr. Jaklová, že nebude kandidovat do funkce předsedkyně 

senátu (čl. 2, bod 11 JŘ AS FF). Dr. Pató a bc. Lavrenčíková souhlasí se svou 

kandidaturou do funkce předsedkyně senátu.  

Ve 4. kole tajného hlasování byla předsedkyní AS FF UPCE zvolena dr. Marta Pató 

v počtu 10 hlasů.    

Dr. Pató poděkovala za projevenou důvěru. Funkci předsedkyně AS FF UPCE přijímá. 

 

6.Různé 

Dr. Čapek představil kolegyni Juliu Kazhan, která je vedoucí Katedry německé a francouzské 

filologie na Státní univerzitě Mariupolu a momentálně je na naší univerzitě v rámci platné 

smlouvy v programu Erasmus K 107, kterou má KCJ s Mariupolem. Dále představil dvě 

studentky ze Státní pedagogické univerzity Kryvyj Rih, které rovněž na základě platné smlouvy 

Erasmus K 107 studovaly v ZS na naší fakultě. Nyní studentky dostaly statut dočasné ochrany 

jako ukrajinské běženkyně. Chtějí se přihlásit do 1. ročníku NJOP, až bude v srpnu otevřeno 

přijímací řízení. 

Děkan FF UPCE doc. Kubeš vyjádřil ochotu fakulty nadále pomáhat ukrajinským běžencům.  

 

Další zasedání se bude konat v pondělí 13. 6. 2022 od 14 h v místnosti EB 01019. Před 

zasedáním AS FF UPCE proběhne od 13 h Akademická obec AS FF UPCE, na níž bude 

představena výroční zpráva fakulty a rozpočet. 

 

 

V Pardubicích 24. 5. 2022 

 

 

 

                            Mgr. Marta Pató, Ph.D., v.r. 

Zapsala: Dita Jančaříková                předsedkyně AS FF 
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